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Beantwoording technische vraag fractie GroenLinks inzake de ‘Herziening nota Bodembe-
heer 2013’

Op 16 juni 2020 heeft de fractie GroenLinks onderstaande vraag ingediend inzake de ‘Her-
ziening nota Bodembeheer 2013’.

Klopt het dat er bij agendapunt 16 ‘Herziening Nota Bodembeheer 2013’ geen
woord staat over de PFAS en zo ja, waarom niet?

Het agendapunt noemt PFAS niet, maar PFAS wordt o.a. aangekaart in §2.8 van de Nota.
Ten tijde van het schrijven van de Nota bodembeheer was de stofgroep PFAS nog niet op-
genomen in de Regeling bodemkwaliteit. Dat wordt pas in 2021 verwacht.

Doet de gemeente dan niets met PFAS? Jazeker wel, toepassingsregels voor PFAS hou-
dende grond kunnen worden vastgelegd in beleidsregels.  Het college heeft al in 2018 de
eerste Beleidsregels PFAS vastgesteld.  Inmiddels is de 2e herziening vastgesteld. Ook
deze beleidsregels PFAS zijn regionaal geharmoniseerd en maken gebruik van regionale
kaarten.
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